



Noa is experienced at bridging communication and culture gaps at work and in professional communities. Previously she worked as Director of Data Science at Auto1 Group, Data Science Manager at Babbel, and as a Senior Data Scientist at King. Noa is currently an independent consultant, working on Pre-Law-Viewer, a public interest open source project funded by BMBF through the Prototype Fund, and teaches a M.Sc. Data Science Lab at HTW Berlin, a university of applied sciences.

Noa co-hosts the Techpoint Charlie podcast, and has been organising meet-ups for Women in Machine Learning and Data Science, and tech leadership in Berlin. Including Berlin's first Scikit-Learn and NumPy development sprints for women and gender minorities.

Noa hat viel Erfahrung Kommunikation und kulturelle Unterschiede im Beruf und bei professionellen Netzwerken zusammenzubringen. Sie war Director of Data Science bei der Auto1 Group, Data Science Manager bei Babbel und Senior Data Scientist bei King. Zur Zeit arbeitet sie als unabhängige Beraterin mit verschiedenen Start-Ups und entwickelt Pre-Law-Viewer. Dieses ist ein open source Projekt, welches durch den Prototype Fund des BMBF gesponsert wird. Darüber hinaus unterrichtet sie ein Data Science Lab an der HTW Berlin.

Noa ist Co-host des Podcast Techpoint Charlie und Organisatorin von meet-ups für Frauen in Machine Learning und Data Science sowie zu tech leadership in Berlin. Unter anderem organisierte sie Berlins die ersten Scikit-Learn und NumPy development sprints für Frauen und gender Minderheiten.